
Radi bi se vozili z avtobusom
O problemih na zboru občanov: odvoz
smeti, avtobusna povezava z mestom,
neurejena kanalizacija, brez telefonov,
mrtiška vežica

Preko 100 obfianov KS Podgoh-
ca-Šentjakob se je zbrato konac
apnla na zboru občanov in delov-
nih Ijudi. z namenom. da se pogo-
vorijo o dogajanjih v KS.

V poročiiu o delu organov KS v
pretektem letu, so poudanli proble-
mattko dela deiegacij. tako obeh
zdruienlh za SIS. kot delegaci)e la
zbor KS Ugotovii; so, da delegacije
te vedno ne delajo tako, kot bi mo-
rate Polega siabe udeležbe na se-
jah delegacij je problem tudi •J uva-
janju povratmh in(ormaci).-«lfoma
povezavi med delegacijami in sve-
tom KS- Z bolj&lm delom delegaci)
bl lahko režili tudi več problemov,
predvsem tistih, ki so v pristojnostr
posameznih SIS.

V nadaljevanju zbora so obrav-
navati program KS za leto 1980,
Živahna je btla razprava o progra-
mu komunalnih del Ker )e KS ko-
munalno popolnoma naurejena,
ostaia program bolj spisek želja,
Čeprav zajema potrebe. ki so po-
membne za živlienje v KS. Urajeni
niso kanalizaoia. vodovod. elek-

irifino in telefonsko omrežje, ceste.
potrebna je mrliSka vežica V pro-
gramu koniunalnih del SIS za ko-
munalo pafi vedno pridejo področ-
ja. ki so številčno močnejia, KS kot
je Podgorica-Sentjakob. pa zaradj
ma/hnega števifa krajanov vedno
izpade. pa čeprav krajani Cakajo na
reiitev posameznih Homunalnih
problemov že 10 let In več. Na zbo-
ru so podali tudi rezultate ankete,
med krajani in sicer o Stevilu go-
spodinisiBv. ki se zavzemajo za
odvoz 3tneti preko komunalnega

Trgovirio
obnavtjajo

Emonino trgovino v Vojkovi 3 le
dni obnavljajo- V začetku maja so
zamenjali hladilno tehniko, zda| pa
posluiejo z zmanjSano zmogtjivost-
jo, ker belijo prostore in menjajo
tlak. Bife posluje normalno.

podjetja, krajanlh, kl bi želeli dobiti
telefon in o Števitu krajanov, ki bi se
vozili z mestnimavtobusom. Zean-
keta je pokazala. da se vefiina zav-
zema za odvoz smeti. to zahtevo pa
so potrdili tudi krajani na zboru sa-
mem. VpraSanje mestnega prome-
ta je še vedno odprl. Vozilo bi se
okoli 800 krajanov, tu pa so Se inte-
resi sosednih krajevnih skupnosli.
pa ludi detovnih organizacij. Viator
pa se nad uvedbo proge ne navdu-
šuje naibolj. Sicer pa je poleg
adaptacije doma KS. kar je nerešen
problem 6e \z preteklega leta, v le-
toSnjem letu v prvem planu gradnja
mrliške vežice. kjer se sicer nekoli-
ko zatika zaradi pndobitve zemlji-
šča. vendar te ne bo vočjih zaple-
tov se bo z gradnjo pričelo te je-
seni.

Posebna točka dnevnega reda je
bila razprava o poimenovanju cest
v KS. Pripravljen |e bil predlog sve-
ta KS. da se ceste oštevilčijo (pn-
mer Šenljakob c. II St. 7). vendar
pa so krajani predlaga(<. da se do
pnhodnjega zbora pripravi Se pred-
log poimenovanja cest z imeni

Na zboru so predslavniki DO Be-
linka podali kratko informacijo o
razvoju tovarne, kt ostaja giede
proj irskih mainosti v gfavnem
znotraj dosedanjega prostora.
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